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Hej,

Önskar lämna in ett medborgarförslag gällande ytterligare en ingång/uppgång till t
banan i högdalen.

Nu när man ändå ska bygga så många nya lägenheter på Sjösavägen i Högdalen,
undrar jag om det inte är befogat för ytterligare en ingång till t-banan längs
Sjösavägen, skulle underlätta mycket när man bor i bortre ändan på sjösavägen
och även avlasta spärrarna uppe i centrum.
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